
Närvarande:   Protokoll 2022-04-12 

Susanne Svensson Ordförande                Bergsjöplatåns samfällighet 

Martti Huttunen 

Guillermo Pena 

Karl-Gustaf Petersson 

Peter Nalepa 

Monica Mattsson 

 

 

 

1. Föregående mötes protokoll. 

    Föregående mötes protokoll, 220221 gicks igenom utan anmärkning. 

 

2. Årsstämman 2022.     

    Årsstämman genomfördes väl och styrelsen tackar alla som närvarade. 

 

3. Konstituering av styrelsen och firmatecknare. 

Martti Huttunen valdes till kassaförvaltare under valperioden. 

    Martti Huttunen har rätt att teckna föreningens konto. 

    Guillermo Pena, valdes till vice ordförande under valperioden. 

    Monica Mattsson, valdes till sekreterare under valperioden. 

    Till firmatecknare var för sig, men vid ingående av avtal, två gemensamt, valdes Susanne    

    Svensson ordförande och Martti Huttunen kassaförvaltare.  

    Ordförande, vice ordförande och kassaförvaltare har attesträtt för löpande        

    räkningar för föreningens medlemmar. 

 

4. Fördelning av styrelsens arvoden.  

    Beslutades hur arvoden ska fördelas.  

 

5. Protokolljusterare.  

    Karl-Gustaf Petersson valdes till protokolljusterare detta möte. 

    Framtida justerare tas fram nästkommande möte. 

 

6. Anmälan till föreningsregistret. 

    Monica Mattsson fick i uppdrag att anmäla till föreningregistret. 

 

7. Ekonomi. 

    Martti Huttunen redogjorde för föreningens ekonomi. 

 

 8. Städhelgen.    

    Styrelsen diskuterade vårens städhelg 7 maj.  

    Susanne Svensson fick i uppdrag att skriva ett informationsblad inför städhelgen.  

    Martti Huttunen fick i uppdrag att beställa en container. 

    Monica Mattsson fick i uppdrag att inköpa korv med tillbehör till städhelgen.  

   

    Jord kommer att inköpas av styrelsen till marklag 2, 3 och 4 för att iordningställa   

    skador efter grävningen av fiber. 

    

 

 



 

 

9. Laddning av elbilar. 

 

    Årsmötet 2022 rekommenderar styrelsen att fortsätta utreda denna fråga om laddning av      

     elbilar.  

     Resultatet av utredning och underlag för offert och ev.svar från företag redovisas på  

     2023 års stämma. 

 

10. Övriga frågor.  

      Peter Nalepa fick i uppdrag att köpa en hållare till brandsläckaren i lokalen. 

 

 

11.  Nästa styrelsemöte.  

       Nästa styrelsemöte är den 20220518, kl 19.00 i lokalen. 

 

 

 

 

 

 Vid protokollet            Justeras     Ordförande 

 

 

 

 

  Monica Mattsson                       Karl-Gustaf Petersson                        Susanne Svensson

      


